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Protokół nr LXVI/23 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 grudnia 2023 roku o godz. 16:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Waldemar Czerwiński  

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Jan Moryson 

Ewa Szczepaniak   

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak  

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- 

Daria Głuszek 

 Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie- Aldona Łuczak 

 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Joanna Kuczyńska 

 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie- Aneta 

Lewusz 

 p.o. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie- Aneta Lewusz 

 Dyrektor Przedszkola w Trzeboszu- Karolina Busza 

 Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- Anna Ratajczak 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- 

Małgorzata Świątek  

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- Paweł 

Dudziak  

 Mieszkańcy Gminy Bojanowo 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 16:02 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 9 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  
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Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad LXVI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad LXVI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu  

28 grudnia 2023 roku projektu uchwały w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego Gmina 

Bojanowo jest organem prowadzącym oraz nadania mu statutu,  
2) nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej przedłużenie ulicy Akacjowej 

położonej w miejscowości Gołaszyn,  
3) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Bojanowie,  
4) zmiany Uchwały Nr LXV/454/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 listopada 

2023 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze 

pożytku publicznego na 2024 rok”, 
5) zmiany Uchwały Nr XXIV/170/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 3 listopada 

2016 r. w sprawie wspólnej obsługi finansowej szkół i przedszkoli prowadzonych 

przez Gminę Bojanowo, 
6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032,  
7) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Ze względu, że wnioskowane dwie uchwały wpływają na budżet przyszłoroczny, Burmistrz 

Bojanowa w powyższym wniosku zwraca się również z prośbą, aby projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032 

oraz projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok znajdowały się  

w porządku obrad przed uchwałą w sprawie: 

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032, 

- uchwały budżetowej na 2024 rok.  

Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie o wprowadzenie do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał oraz przeniesienia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032 i projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok przed uchwałą w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032 i uchwały budżetowej 

na 2024 rok.  

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał i przeniesieniem dwóch projektów uchwał w porządku obrad głosowało 9 

radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  
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Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek obrad LXVI sesji Rady 

Miejskiej w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad LXVI sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXV/23 z sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 2023 

roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych na 2024 

rok, 

b) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2024 rok, 

c) planów pracy Komisji Stałych Rady na 2024 rok, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032, 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok, 

f) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-

2032, 

g) uchwały budżetowej na 2024 rok, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego 

Gmina Bojanowo jest organem prowadzącym oraz nadania mu statutu, 

i) nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej przedłużenie ulicy Akacjowej 

położonej w miejscowości Gołaszyn,  

j) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości 

niezabudowanych położonych w Bojanowie, 

k) zmiany Uchwały Nr LXV/454/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 

listopada 2023 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze 

pożytku publicznego na 2024 rok”,  

l) zmiany Uchwały Nr XXIV/170/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia  

3 listopada 2016 r. w sprawie wspólnej obsługi finansowej szkół i przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Bojanowo. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr LXV/23 z sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 

2023 roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 2023 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 9 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dalszej kolejności została przedstawiona informacja o wydanych zarządzeniach. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

W niniejszym punkcie Pan Tomasz Woźniczka zwrócił się z apelem o rozpropagowanie 

powstania wielkopolskiego i oflagowanie budynków- niekonieczne flagami powstańczymi, 

ponieważ nie wszyscy je posiadają, ale też biało- czerwonymi. Od kilku lat decyzją 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej jest to Narodowy Dzień Zwycięskiego Powstania 

Wielkopolskiego. Bardzo mocno akcentuje się słowo zwycięskiego, ponieważ było to jedyne 

zwycięskie powstanie we wszystkich naszych narodowych- najmniej martyrologiczne. Tym 

bardziej powinniśmy się cieszyć i radować.   

  

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych na 2024 

rok,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Joanna Kuczyńska celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 9 

głosami „za”.   

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  
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NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/460/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 roku  

w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych na 2024 

rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2024 rok,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady.    

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Pan Jan Moryson zarządził głosowanie. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/461/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 roku  

w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2024 rok stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) planów pracy Komisji Stałych Rady na 2024 rok,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie 9 głosami 

„za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 
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Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/462/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 roku  

w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady na 2024 rok stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Autopoprawka została podjęta jednogłośnie 9 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032. Uchwała została podjęta 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/463/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2023-2032 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
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Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Patrycji Kubiak o zabranie głosu celem 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Autopoprawka została 

podjęta 9 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 

rok. Uchwała została podjęta 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/464/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032,  

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady i pozytywnie zaopiniowany.  

O głos został poproszony Burmistrz Bojanowa.   

 

Pan Maciej Dubiel po krótkich słowach wstępu poinformował cyt. „Mam ogromną 

przyjemność przedłożyć Radzie Miejskiej projekt budżetu Gminy Bojanowo na rok 2024. 

Dochody Szanowni Państwo budżetu zaplanowane zostały w wysokości 52.219.548,00 zł,  

a wydatki w wysokości 56.835.548,00 zł. Szczegóły budżetu Szanowni Państwo 
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otrzymaliście w swoich materiałach sesyjnych. Przybliżę jego najistotniejsze elementy, ale 

już teraz mogę powiedzieć, to co najważniejsze, że po raz kolejny udało nam się przygotować 

budżet proinwestycyjny, w którym ponad 20% wszystkich wydatków stanowią wydatki 

majątkowe, czyli te, które stanowią o rozwoju naszej gminy. Zaplanowaliśmy Szanowni 

Państwo niemal 13 mln zł na inwestycje, z czego prawie 9 mln to środki zewnętrzne 

pochodzące z różnych źródeł dofinansowań i chciałbym tu jasno zaznaczyć, że są to środki 

już przyznane na które mamy albo zawarte umowy na dofinansowanie, albo wystawione na 

gminę promesy finansowe. Zapewne w ciągu roku dojdą nam jeszcze kolejne nowe zadania  

i ich źródła finansowania, gdyż w ostatnich miesiącach złożyliśmy kilka wniosków, m.in. na 

bezpieczeństwo cyfrowe, edukację przedszkolną- jeszcze są one nie rozstrzygnięte. Możemy 

spodziewać się, że jeszcze kolejnych konkursów wynikających z nowej perspektywy 

finansowej oraz uruchomienia środków z KPO. Bardzo ważne Szanowni Państwo zarówno 

projekt budżetu, projekt WPF oraz prognoza możliwości sfinansowania deficytu zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu. Przy okazji 

dziękuję tutaj obecnej Pani Skarbnik Pani Patrycji Kubiak i wszystkim pracownikom służb 

finansowych, nie tylko Urzędu, ale oczywiście jednostek podległych, zakładów budżetowych, 

wszystkich Pań i Panów księgowych za bardzo rzetelną, tytaniczną pracę na konstruowaniu  

i opracowaniu budżetu na nowy rok 2024. Udało nam się Szanowni Państwo przygotować 

budżet nastawiony proinwestycyjny i to, jak Państwo zapewne pamiętacie bez podnoszenia 

podatków od nieruchomości. Tu jeszcze raz zasygnalizuję- podatki w 2024 będą w takich 

samych stawkach, jak w tym roku obowiązujących. Oczywiście nie mówimy tu o podatku 

rolnym, gdyż będzie obowiązywać według stawki wyznaczonej przez Główny Urząd 

Statystyczny. Mamy też bardzo ważną wiadomość dla wszystkich pracowników 

zatrudnionych w strukturach bojanowskiego magistratu, we wszystkich jednostkach. Wiemy 

wszyscy, że w przyszłym roku z obecnej kwoty 3.600,00 zł do kwoty 4.242,00 zł w styczniu 

oraz w połowie roku do wysokości 4.300,00 zł wzrośnie najniższe wynagrodzenie. To 

oczywiście rodzi określone konsekwencje w naszym budżecie gminy, gdyż musieliśmy 

zaplanować środki na te podwyżki, ale chcę powiedzieć, że o podobny procent o ile wzrasta 

najniższe wynagrodzenie, wzrosną też wynagrodzenia wszystkich pozostałych pracowników 

zatrudnionych w strukturach szeroko pojętego samorządu Bojanowa. Mam tu na myśli 

zarówno pracowników Urzędu, jak i przedszkoli- to są Panie oddziałowe, pomoce, kucharki, 

sprzątaczki, woźni, pracownicy niepedagogiczni szkół, Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnego 

Centrum Kultury Sportu, Turystyki i Rekreacji, Biblioteki i musicie Państwo wiedzieć, 

absolutnie nikt nie zostanie pominięty. Wszyscy dostaną te podwyżki. Przypominam tylko, że 

dla nauczycieli zarówno szkolnych, jak przedszkolnych podwyżki na poziomie 30% 

zapowiedział nasz rząd i myślę, że również zostanie to zrealizowane. Przybliżę teraz za 

chwileczkę Państwu najistotniejsze elementy budżetu- posłużę się tutaj przygotowaną 

prezentacją. Już jest przygotowana. Oczywiście część zdjęć, które dzisiaj tu Państwo 

będziecie oglądać, są to zdjęcia poglądowe, gdyż mówimy tutaj o inwestycjach przyszłych.”   

 

Została przedstawiona przez Burmistrza Bojanowa prezentacja obrazująca najistotniejsze 

elementy budżetu- prezentacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Następnie Pan Maciej Dubiel poinformował cyt. „Omówiłem tu dzisiaj Państwu 

najważniejsze zadania inwestycyjne, jakie zamierzamy zrealizować, kontynuować lub 

rozpocząć ich realizację w przyszłym roku. Na niektóre z tych zadań mamy już rozstrzygnięte 

przetargi, zawarte umowy, ich realizacja już trwa. Chociażby to, co Państwu wspominałem 

przed chwilą, rewitalizacja Gościejewic czy modernizacja oczyszczalni ścieków  

na Gołaszynie- a na pozostałe zadania będziemy sukcesywnie ogłaszać i mam nadzieję 
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rozstrzygać korzystnie, szybko przetargi. W projekcie budżetu nie ma jednej z inwestycji, na 

której bardzo nam zależało, osobiście również bardzo mi zależało- nie udało się nam póki co 

pozyskać dofinansowania na budowę nowego boiska piłkarskiego, bo przecież Państwo 

pamiętacie, że czyniliśmy różne zabiegi i starania, żeby to dofinansowanie móc otrzymać. 

Chce tutaj zapewnić, że jeżeli tylko pojawi się taka możliwość sfinansowania tego zadania, to 

będę wnioskował do Szanownej tu Rady Miejskiej o jego wpisanie do budżetu. Będziemy 

oczywiście intensywnie nad tym pracować. Przyszły rok Szanowni Państwo to również rok 

kilku inauguracji. Mam tu na myśli uruchomienie Klubu Dziecięcego. Tu obecna Pani 

Kierownik wczoraj, jutro ma zaplanowane drzwi otwarte, rekrutacja ruszy w styczniu nowego 

roku. Natomiast chcemy uruchomić już z początkiem lutego i również w przyszłym roku 

inaugurację będzie miał Klub Seniora. Tak, jak Państwo wiecie również, mamy osobę, która 

będzie kierować tym Klubem Seniora- nie ma tu dzisiaj Pani, ale wszystkim tu jest znana, 

Pani Beata Wawrzyniak. Jeśli Szanowni Państwo chodzi o odbiorców końcowych, to 

wydawałoby się, że to instytucje dość odległe od siebie, ale faktycznie bardzo wyczekiwane 

przez naszych mieszkańców. Mam tu na myśli zarówno Klub Seniora, jak i Klub Malucha. 

Jestem przekonany, że będą te dwie instytucje ściśle ze sobą współpracować i doskonale 

wpiszą się w naszą bojanowską rzeczywistość, bo przecież niejednokrotnie Państwo też 

wspominaliście, że takie oferty na terenie Gminy Bojanowo powinny się pokazać więc mogę 

z czystym sumieniem powiedzieć, że takie oferty udaje nam się wprowadzić w tej kadencji. 

Cieszę się również, że w budżecie znalazły się inwestycje na tzw. zieloną energię. Mam tu na 

myśli kontynuację dofinansowania wymiany piecy, również budowa paneli fotowoltaicznych 

na potrzeby oczyszczalni ścieków i innych obiektów gminnych, a także wymiana opraw 

oświetlenia ulicznego. Już Szanowny Panie Przewodniczący, Państwo radni kończąc swoje 

wystąpienie, jeszcze raz podkreślę, że przygotowane na 2024 rok budżet gminy jest bardzo 

dobrym budżetem dla mieszkańców, zapewniającym realizację wielu oczekiwanych 

inwestycji zapewniających rozwój gminy i dający możliwość aplikowania o kolejne środki, 

kiedy tylko pojawią się interesujące nas konkursy, dlatego wnoszę Panie Przewodniczący, 

Państwo radni o podjęcie niniejszej uchwały budżetowej na 2024 rok. Dziękuję.”.   

 

Uzupełniając wypowiedź Burmistrza Bojanowa, Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że 

budżet na 2024 rok został zaplanowany na podstawie zawiadomień od Wojewody 

Wielkopolskiego, Krajowego Biura Wyborczego oraz Ministerstwa Finansów w zakresie 

subwencji i udziałach w podatkach dochodowych od osób fizycznych i od osób prawnych. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa została sprognozowana na lata następne zgodnie  

z wytycznymi, jakie określiło Ministerstwo Finansów w październiku 2023 roku w zakresie 

wskaźników jak PKB, inflacja i średnio krajowy wzrost wynagrodzeń. Pozostałe pozycje  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostały skalkulowane na podstawie lat historycznych, 

czyli wykonania budżetu za lata 2021, 2022, III kwartał 2023 r. oraz przewidywane 

wykonanie na koniec 2024 roku. Otrzymaliśmy trzy pozytywne informacje: o Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (opinia pozytywna z uwagami), o projekcie budżetu (opinia pozytywna 

z uwagami) oraz możliwości spłaty zobowiązań. Uwagi w zakresie budżetu na 2024 rok 

dotyczą kwalifikacji budżetowej środków otrzymanych w ramach Rządowego Programu 

Polski Ład po stronie dochodów. Jeżeli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową- dotyczy 

pozycji 4.4, 4.5. Niniejsze uwagi zostały wprowadzone autopoprawkami.  

 

Przewodniczący Rady otwarł dyskusję.  

 

Pan Waldemar Czerwiński poinformował, że swoje wątpliwości zgłaszał w dniu wczorajszym 

odnośnie wyremontowania, rewitalizacji obiektu znajdującego się niedaleko Parku 
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Kosynierów, czyli Amfiteatru. Zdaniem radnego w budżecie mogłyby znaleźć się środki na 

otynkowanie ścian i wymianę ławek w Amfiteatrze.     

Przewodniczący Rady poinformował, że konieczne są rozmowy z konserwatorem, ponieważ 

obiekt znajduje się w strefie zabytkowej.  

Na powyższe Pan Waldemar Czerwiński dodał, że jest to inwestycja i w pierwszej kolejności 

prowadzi się rozmowy z konserwatorem, nie wszystko podlega pod konserwatora. Rozmowy 

z konserwatorem to pewien etap inwestycji, inwestycja powinna być zawarta w budżecie.  

 

Pani Ewa Szczepaniak poinformowała, że cieszy w budżecie dalsza modernizacja  

i prace związane z wodociągami. Następnie radna zwróciła się z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi, które zadała w dniu wczorajszym na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytanie 

dotyczyło wsparcia dla straży pożarnej i miejscowości Kawcze- była prośba ze strony 

strażaków o pomoc w przystosowaniu pomieszczeń, które zajmowane są przy świetlicy 

wiejskiej na potrzeby straży pożarnej.  

Odpowiadając Burmistrz Bojanowa poinformował, że w budżecie, którym dysponuje 

pracownik w zakresie straży pożarnej nie są zaplanowane środki na remont jednostki OSP  

w Kawczu. Nie jest powiedziane, że remont nie może być przeprowadzony w późniejszym 

czasie 2024 roku, tak jak miało to miejsce w przypadku innych remiz. Kiedy mija czas 

letnich, wakacyjnych zagrożeń i pozostają środki na paragrafach wówczas Prezes OSP 

Kawcze może zwrócić się z prośbą o zakup materiałów, a strażacy zaangażują się w remont.  

Jeżeli nie uda się zrealizować remontu, chcielibyśmy podejść kompleksowo do remontu całej 

świetlicy wiejskiej w Kawczu i wówczas na pewno byłby prowadzony remont remizy OSP, 

która na stałe jest połączona ze świetlicą.  

 

Po udzielonej odpowiedzi, Pan Waldemar Czerwiński zapytał, czy gmina rozważała 

wprowadzenie w 2024 roku budżetu obywatelskiego? 

Pan Maciej Dubiel poinformował, że kila lat temu był inicjatorem wprowadzenia budżetu 

obywatelskiego. Przeważyły różne sytuacje związane z szukaniem środków i wyszliśmy  

z założenia, że po trzech edycjach na chwilę obecną chcemy przyhamować. Nie mówię, że 

taki budżet nie mógłby pojawić się w latach następnych, jest otwarty- inicjatywa oddolna 

mieszkańców pokazywała, że z innych perspektyw, z innych grup społecznych powstawały 

ciekawe pomysły, co wspomagało głos radnych- pokazywało różne inne aspekty samorządu, 

które można byłoby dowartościować i sfinansować projekty. W dniu dzisiejszym nie chciałby 

deklarować, że takie środki uda się wyasygnować w budżecie. W budżecie duża kwota 

zaplanowana jest na inwestycje twarde, co sprawia, że musimy do nich zaangażować własne 

środki. Jest to ciekawa inicjatywa, ale nie ma ustawowego obowiązku, aby budżet 

obywatelski był wprowadzany w gminach. Aktualnie żadna gmin z powiatu nie prowadzi 

budżetu obywatelskiego. Takim dodatkowym czynnikiem wspierającym sołectwa jest fundusz 

sołecki, który jest utrzymany na terenie gminy i poprzez który mieszkańcy mogą na 

sołectwach decydować o tym jakie środki i na co je przeznaczać.   

 

W związku z tym, że więcej pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawek do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo 

na lata 2024-2032. Autopoprawki zostały podjęte 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 



11 

 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Po podjęciu autopoprawek przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta  

9 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/465/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-

2032 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) uchwały budżetowej na 2024 rok.  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych Rady  

i pozytywnie zaopiniowany. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Burmistrza Bojanowa o zabranie głosu.  

 

Pan Maciej Dubiel poinformował, że w poprzednim punkcie zostały przybliżone informacje 

odnośnie uchwały budżetowej na 2024 rok i wnioskuje o podjęcie uchwały.    

 

Pytań nie było, przystąpiono do podjęcia autopoprawek do projektu uchwały w sprawie 

uchwały budżetowej na 2024 rok. Autopoprawki zostały podjęte 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  
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Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Uchwała została podjęta 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/466/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Burmistrz Bojanowa wyraził słowa podziękowania za podjęcie uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

 

O godz. 17:28 Przewodniczący Rady ogłosił 10- minutowa przerwę.  

 

Obrady sesji zostały wznowione o godz. 17:40.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego Gmina 

Bojanowo jest organem prowadzącym oraz nadania mu statutu, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Anny Busza- Noińskiej o zabranie głosu 

celem przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęcia 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  
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Uchwała Nr LXVI/467/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 r.  

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Klubu Dziecięcego, dla którego Gmina Bojanowo 

jest organem prowadzącym oraz nadania mu statutu stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

i) nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej przedłużenie ulicy Akacjowej 

położonej w miejscowości Gołaszyn, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa. 

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęcia 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/468/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej przedłużenie ulicy Akacjowej 

położonej w miejscowości Gołaszyn stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości 

niezabudowanych położonych w Bojanowie, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

O głos został poproszony Burmistrz Bojanowa celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pan Waldemar Czerwiński zapytał cyt.: „Ja mam pytanie odnośnie tych działek, bo proszę 

powiedzieć, bo tam tych działek jest dużo, na tej Fornalskiej dużo więcej, czym jest to 

spowodowane, że my właściwie wystawiamy tylko te dwie działki na sprzedaż? Czy to jest 

jakieś zapotrzebowanie biznesowe, bo to są działki inwestycyjne? Tam jest prawie, no ponad 

pół hektara.” 

Pan Maciej Dubiel wyjaśnił, że działki są wystawiane zgodnie z planem. Dzisiaj sprzedać 

dwie działki, zlecić usługę geodezyjną dla tych dwóch działek było szybciej i mieściło się to 

w środkach finansowych. Zostały wydzielone dwie, duże działki usługowe. Spodziewamy się, 

że sprzedaż, która nastąpi w marcu, przyniesie dodatkowe dochody, dzięki której będzie 

można dalej kontynuować usługę podziału geodezyjnego zgodnie z planem. W tym 

momencie będziemy dalej na zasadzie ratalnych sprzedaży móc dzielić kolejne działki 

budowalne i je sprzedawać. Działki budowalne będą wielkości nie większej niż 800 m2. 
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Po udzielonej odpowiedzi, Pan Waldemar Czerwiński zapytał czy jest już ustalona cena za 

powyższe dwie działki? 

Burmistrz Bojanowa poinformował, że cena wywoławcza zgodnie z operatem szacunkowym 

nie przekracza 100 zł za metr.  

 

Pani Alina Broniarz zwróciła się z pytaniem cyt. „Ja mam tylko pytanie, co wpłynęło na 

decyzję, że te działki wyznaczono na tak wielką powierzchnię? Z uwagi na to, że nabywców 

na taki wielki teren nie będziemy mieć wielu, czyli licytacja w przetargu, która będzie brana 

pod uwagę, może w ogóle nie iść wyżej nic, bo będzie jeden nabywca. Uważam, że gdyby 

były mniejsze działki, znaleźć można byłoby więcej nabywców, którzy podnieśliby cenę. 

Okazuje się, że mamy deficyt w budżecie 4 mln, upoważniliśmy w budżecie do zaciągnięcia 

kredytu na kolejne 3 mln na przyszły rok, a my chcemy to oddać za najniższą cenę, uważam, 

bo jeśli przedstawiona wycena znawcy tego tematu jest tam niecałe 100 zł i okaże się, że 

przyjdzie jeden nabywca, no to kupi za najniższą cenę gruntu, jaka jest wyceniona. Gdyby te 

działki były i nie znajdziemy dziesięciu chętnych, którzy by chcieli zainwestować w ten teren, 

w taką wielką powierzchnię na przykład, a znaleźlibyśmy na przykład pięciu, którzy by 

chcieli zainwestować w mniejsze tereny. Miała być to baza usługowo- mieszkalna, zawarta  

w planie zagospodarowania przestrzennego, więc tak samo mógł to być mechanik, mógł to 

być szewc, mógł to być fryzjer- obojętnie kto, nie musi być to żaden wielki przedsiębiorca, bo 

takich tu nie mamy, a uważam, że większe pieniądze mogłyby wpłynąć do budżetu, a nie 

zaciągać kolejne kredyty. Dziękuję bardzo.”   

Odpowiadając Burmistrz Bojanowa wyjaśnił, że podział geodezyjny tych dwóch działek 

oparty jest o plan zagospodarowania przestrzennego, który został podjęty w kwietniu przez 

Radę Miejską. Kwestia sprzedaży- nie wiem, kto przystąpi do sprzedaży, czy będzie to jeden 

oferent, czy dwóch, czterech- trudno prognozować na dzień dzisiejszy. Tak, jak 

sygnalizowane było na komisji, rzeczoznawca oszacował grunty w takiej wartości- nie 

zamierzam z nim dyskutować. Sprzedajemy dwie działki. Jeżeli nie znajdzie się nabywca, 

będziemy myśleć co dalej i robić wszystko, aby zainteresowanie działkami było większe.      

 

Więcej pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęcia 6 głosami „za” 

przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 6 

Jarosław Bartkowiak, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan Moryson, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Woźniczka  

 

PRZECIW: 2 

Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  
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Uchwała Nr LXVI/469/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości 

niezabudowanych położonych w Bojanowie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

k) zmiany Uchwały Nr LXV/454/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 listopada 

2023 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze 

pożytku publicznego na 2024 rok”, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Krzysztof Kurpisz.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęcia 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/470/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXV/454/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 listopada 

2023 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 2024 

rok” stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

l) zmiany Uchwały Nr XXIV/170/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 3 listopada 

2016 r. w sprawie wspólnej obsługi finansowej szkół i przedszkoli prowadzonych 

przez Gminę Bojanowo 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęcia 9 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 
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Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Jan 

Moryson, Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka  

 

NIEOBECNI: 6 

Beata Bura, Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz  

 

Uchwała Nr LXVI/471/23 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/170/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 3 listopada 

2016 r. w sprawie wspólnej obsługi finansowej szkół i przedszkoli prowadzonych przez 

Gminę Bojanowo stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pan Waldemar Czerwiński poinformował, że otrzymał pismo od jednego z mieszkańców 

Gminy Bojanowo z prośbą o publiczne zapytanie Przewodniczącego Rady podczas obrad 

sesji o zaprezentowanie odpowiedzi, jaką udzielił Zastępcy Rzecznika Dyscypliny Finansów 

Publicznych przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu w związku z korespondencją 

skierowaną do organów Gminy Bojanowo w sprawie zgłoszenia podejrzenia naruszenia 

dyscypliny finansów publicznych przez Burmistrza Bojanowa i Gminę Bojanowo w temacie 

wykonania robót budowlanych i realizację zamówienia w ramach zadania inwestycyjnego 

„Modernizacja ogrodzenia przy Szkole Podstawowej ul. Drzymały dz. ew. nr 476 obręb 

Bojanowo”.   

Przewodniczący Rady poinformował, że podpisał wyjaśnienie odnośnie niniejszej sprawy  

i zostanie wysłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Nie widzi problemu, żeby musiał 

odpowiadać mieszkańcowi na osobne pismo- będzie na stronie gminy. 

 

Pani Bogumiła Woźniak poinformowała, że w dniu wczorajszym otrzymała na komisji pismo 

do odczytania od mieszkańca- pismo zostało przedstawione, Burmistrz Bojanowa udzieli 

odpowiedzi pisemnej wnioskodawcy. 

 

Pani Ewa Szczepaniak poinformowała, że otrzymała identyczne pismo do odczytania, które 

przedstawił Pan Waldemar Czerwiński. Następnie radna skierowała prośbę cyt. „na ten mój 

wniosek złożony w sprawie tej pomocy dla OSP Kawcze, bardzo bym prosiła o odpowiedź na 

piśmie. Wiem, że dzisiaj była odpowiedź udzielona ustnie, jest nagranie, można to odczytać, 

ale w związku z tym, że zwróciłam się na piśmie, w celach dowodowo- historycznych, bardzo 

bym prosiła, żeby zostało to udzielone.”.  

Burmistrz Bojanowa poinformował, że zostanie zrobiony wyciąg z protokołu i odpowiedź 

zostanie przedłożona pisemnie. 
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Pani Alina Broniarz zwróciła się z prośbą od mieszkańców korzystających z chodnika od 

stacji paliw Markowski do krzyżówki do bloków- przed przejściem dla pieszych znajduje się 

wielka kałuża wody, którą oblewani są przechodzący chodnikiem mieszkańcy przez 

przejeżdżające samochody. Nie jest to dziura, prawdopodobnie źle usytuowane koryto, stąd 

woda- prośba, aby na to zwrócić uwagę przy najbliższych naprawach dróg. 

Pan Maciej Dubiel poinformował, że wniosek zostanie przekazany do Referatu Inwestycji.  

Pan Jan Kubis dodał, że taka sytuacja ma miejsce również na ulicy Moniuszki.  

 

Pan Tomasz Woźniczka zapytał czy na odcinku ścieżki rowerowej do Tarchalina znajdują się  

tylko lampy solarne, ponieważ w ostatnim czasie nie świeciły?  

Pan Maciej Dubiel poinformował, że na odcinku Bojanowo- Tarchalin wzdłuż ścieżki 

rowerowej znajduje się oświetlenie solarne- hybrydowe. Może zaistnieć sytuacja, że  

w okresie jesienno- zimowym, kiedy nasłonecznienie jest małe, może się nie naładować 

akumulator. Zrobimy wizję lokalną, sprawdzimy.  

Pan Waldemar Czerwiński zapytał jaka jest żywotność powyższych lamp? 

Pan Maciej Dubiel poinformował, że nie zna parametrów technicznych.  

Pan Waldemar Czerwiński: „czyli po sześciu latach się po prostu tam tylko wymienia 

akumulator- tak?”. 

Pan Maciej Dubiel poinformował, że nie jest specjalistą w zakresie odnawialnych źródeł 

energii- prawdopodobnie chodzi o wymianę akumulatora.  

Na powyższe Pan Waldemar Czerwiński dodał, że najczęściej tam nie świecą dwie te same 

lampy- jakby tylko ich żywotność kończyła się.  

Pan Maciej Dubiel poinformował, że zostanie to sprawdzone.  

 

Następnie Burmistrz Bojanowa kierując słowa do Pani Aliny Broniarz poinformował, że  

w miejscu, w którym stoi woda, przymierzamy się do zamontowania oprawy led celem 

doświetlenia przejścia dla pieszych.  

Pani Alina Broniarz poinformowała, że odstąpiłaby niniejsze oświetlenie na rzecz oświetlenia 

przy drodze wojewódzkiej.  

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady i Burmistrz Bojanowa złożyli życzenia noworoczne.  

 

Więcej głosów nie było.  

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył LXVI sesję o godzinie 18:20. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak      Jan Moryson 

 


